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PROTOKÓŁ nr XXVI 

z posiedzenia Rady Gminy Osiek 
odbytego w dniu 9 września 2021 r. 

Miejsce obrad – Gminna Sala Obrad w Osieku godz. 1715 

 
W posiedzeniu udział wzięło 11 radnych, lista obecności w załączeniu do protokołu. 
 
Ad 1. Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Wojciech Śliwi ński. 
 
Ad. 1a) Na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad. 
 
Ad. 1b) Przewodniczący odczytał porządek obrad. Radny Marek Derda złożył wniosek 
o wykluczenie z obrad pkt 8. 
 
Przeprowadzono głosowanie w sprawie zmiany porządku obrad. Oddano głosów: 
 
Za przyjęciem zmiany porządku obrad: -   3 radnych 
Przeciw:     -   7 radnych 
Wstrzymało się:    -   0 radnych 
 
Wniosek został odrzucony. 
 
Przeprowadzono głosowanie w sprawie przyjęcia porządku obrad. Oddano głosów: 
 
Za przyjęciem porządku obrad:  - 10 radnych 
Przeciw:     -   0 radnych 
Wstrzymało się:    -   1 radny 
 
Porządek obrad został przyjęty większością głosów. 
 
Ad. 1c) Przewodniczący zapytał czy są uwagi do protokołu z poprzedniej sesji. Uwag nie 
wniesiono. Przewodniczący zarządził głosowanie. 
 
Za przyjęciem protokołu głosowało:  - 11 radnych 
Przeciw:     -   0 radnych 
Wstrzymało się:    -   0 radnych 
 
Protokół z poprzedniej sesji nr XXV z dnia 24 czerwca 2021 r. został przyjęty jednogłośnie. 
 
Ad.2 Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  nr  XIV/65/2016  Rady  Gminy  Osiek  
w  sprawie uchwalenia statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Osieku. 
 
Uchwałę przedstawiła Przewodnicząca Komisji Infrastruktury Społecznej Teresa Eggert. Uwag 
nie wniesiono. Komisja jest za przyjęciem uchwały. Przewodniczący zarządził głosowanie. 
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Za przyjęciem uchwały głosowało:    - 11 radnych 
Przeciw:     -   0 radnych 
Wstrzymało się:    -   0 radnych  
 
Uchwała nr XXVI/166/2021 została przyjęta jednogłośnie. 
 
Ad.3 Podjęcie  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  Gminnego  Programu  Przeciwdziałania  
Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2021 - 2025. 
 
Uchwałę przedstawiła Przewodnicząca Komisji Infrastruktury Społecznej Teresa Eggert. Uwag 
nie wniesiono. Komisja jest za przyjęciem uchwały. Przewodniczący zarządził głosowanie. 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało:    - 11 radnych 
Przeciw:     -   0 radnych 
Wstrzymało się:    -   0 radnych  
 
Uchwała nr XXVI/167/2021 została przyjęta jednogłośnie. 
 
Ad.4 Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przekazania  do  zaopiniowania  organowi regulacyjnemu  
projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków. 
 
Uchwałę przedstawiła Przewodnicząca Komisji Infrastruktury Społecznej Teresa Eggert. Uwag 
nie wniesiono. Komisja jest za przyjęciem uchwały. Radny Jerzy Kłos zadał pytanie,  
czy obecna sieć wodociągowa i kanalizacyjna jest na tyle pojemna, by przyłączać kolejne 
gospodarstwa domowe. Odpowiedzi udzielił Wójt – obecna wydajność oczyszczalni  
i hydroforni jest wystarczająca. Przewodniczący zarządził głosowanie. 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało:    - 11 radnych 
Przeciw:     -   0 radnych 
Wstrzymało się:    -   0 radnych  
 
Uchwała nr XXVI/168/2021 została przyjęta jednogłośnie. 
 
Ad.5 Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniego planu rozwoju i modernizacji 
urządzeń wodociągowych i kanalizacyjnych na lata 2021-2023. 
 
Uchwałę przedstawiła Przewodnicząca Komisji Infrastruktury Społecznej Teresa Eggert. Uwag 
nie wniesiono. Komisja jest za przyjęciem uchwały. Przewodniczący zarządził głosowanie. 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało:    - 11 radnych 
Przeciw:     -   0 radnych 
Wstrzymało się:    -   0 radnych  
 
Uchwała nr XXVI/169/2021 została przyjęta jednogłośnie. 
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Ad.6 Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia Starogardzkiego Związku Powiatowo- 
Gminnego. 
 
Uchwałę oraz cele Związku przedstawiła Przewodnicząca Komisji Infrastruktury Społecznej 
Teresa Eggert. Uwag nie wniesiono. Komisja jest za przyjęciem uchwały.  
Radna Powiatu Starogardzkiego Stanisława Kurowska przedstawiła dodatkowe informacje 
o funkcjonowaniu Związku. 
Przewodniczący Wojciech Śliwi ński dodał, że przystąpienie do Związku jest korzystne 
finansowo. 
Radny Jerzy Kłos stwierdził, że dysponując dwoma głosami w Związku, nasza gmina będzie 
miała realny wpływ na jego funkcjonowanie. 
Przewodniczący zarządził głosowanie. 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało:    - 11 radnych 
Przeciw:     -   0 radnych 
Wstrzymało się:    -   0 radnych  
 
Uchwała nr XXVI/170/2021 została przyjęta jednogłośnie. 
 
Ad.7 Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Statutu Starogardzkiego Związku Powiatowo-
Gminnego. 
 
Statut przedstawiła Przewodnicząca Komisji Infrastruktury Społecznej Teresa Eggert. Uwag 
nie wniesiono. Komisja jest za przyjęciem uchwały. Przewodniczący zarządził głosowanie. 
Przewodniczący Wojciech Śliwi ński podkreślił, że ważnym punktem Statutu jest zapis o dwóch 
reprezentantach naszej gminy w radzie Związku. 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało:    - 11 radnych 
Przeciw:     -   0 radnych 
Wstrzymało się:    -   0 radnych  
 
Uchwała nr XXVI/171/2021 została przyjęta jednogłośnie. 
 
Ad.8 Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazw ulicom w miejscowości Wycinki.  
Uchwałę przedstawiła Przewodnicząca Komisji Infrastruktury Społecznej Teresa Eggert. 
 
Uwag nie wniesiono. Komisja jest za przyjęciem uchwały. Przewodniczący zarządził 
głosowanie. 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało:    - 10 radnych 
Przeciw:     -   0 radnych 
Wstrzymało się:    -   1 radny  
 
Uchwała nr XXVI/172/2021 została przyjęta większością głosów. 
 



4 

 

Ad.9 Podjęcie  uchwały  w  sprawie  pozostawienia  bez  rozpoznania  skargi  na działalność  
Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Osieku. 
 
Uchwałę przedstawiła Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Alicja Ciarkowska. 
Radny Jerzy Kłos poprosił o przedstawienie tematu skargi. Przewodnicząca Alicja Ciarkowska 
przedstawiła historię skargi, która sięga grudnia 2020 r. i kolejnych odwołań. 
Komisja jest za przyjęciem uchwały. Przewodniczący zarządził głosowanie. 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało:    - 11 radnych 
Przeciw:     -   0 radnych 
Wstrzymało się:    -   0 radnych  
 
Uchwała nr XXVI/172/2021 została przyjęta jednogłośnie. 
 
Ad.10 Przyjęcie informacji z przebiegu wykonania budżetu gminy Osiek za I półrocze 2021 r. 
 
Przewodniczący zarządził 6 min. przerwy, obrady wznowiono o godz. 18:00. 
 
Uchwałę przedstawił Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Jerzy Kłos. 
Uwag nie wniesiono. Komisja jest za przyjęciem uchwały. Przewodniczący zarządził 
głosowanie. 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało:    - 11 radnych 
Przeciw:     -   0 radnych 
Wstrzymało się:    -   0 radnych  
 
Uchwała nr XXVI/173/2021 została przyjęta jednogłośnie. 
 
Ad.11 Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2021 r. 
 
Uchwałę przedstawił Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Jerzy 
Kłos. Zmiany w budżecie omówił szczegółowo Skarbnik Andrzej Krzywiński. Uwag nie 
wniesiono. Komisja jest za przyjęciem uchwały. Przewodniczący zarządził głosowanie. 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało:    - 11 radnych 
Przeciw:     -   0 radnych 
Wstrzymało się:    -   0 radnych  
 
Uchwała nr XXVI/174/2021 została przyjęta jednogłośnie. 
 
Ad.12 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany WPF. 
 
Zmiany w budżecie omówił szczegółowo Skarbnik Andrzej Krzywiński. Stanowisko Komisji 
przedstawił Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Jerzy Kłos. 
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Radna Teresa Eggert podkreśliła, że cieszy się z oddania do użytku Świetlicy Wiejskiej 
w Bukowinach. Uwag nie wniesiono. Komisja jest za przyjęciem uchwały. Przewodniczący 
zarządził głosowanie. 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało:    - 11 radnych 
Przeciw:     -   0 radnych 
Wstrzymało się:    -   0 radnych  
 
Uchwała nr XXVI/175/2021 została przyjęta jednogłośnie. 
 
Ad.13 Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności międzysesyjnej. 
 
Radny Jerzy Kłos zadał pytanie, czy w budżecie znajdą się środki na budowę dwóch odcinków 
dróg gminnych przy wnioskowanym dofinansowaniu – odpowiedzi udzielił Wójt Janusz 
Kaczyński – ewentualna realizacja będzie w 2022 r. zatem środki trzeba będzie zabezpieczyć 
w przyszłym roku budżetowym. 
Przewodniczący Wojciech Śliwi ński dodał, że jeśli zostanie utrzymane tempo realizacji 
inwestycji drogowych w naszej gminie, także dzięki dotacjom, to zostanie zaspokojona 
większość potrzeb w zakresie transportu lokalnego i potrzeb mieszkańców. 
Kierownik GOPS Barbara Surma podsumowała remont siedziby GOPS w Osieku. 
 
Ad.14 Wolne wnioski. 
Radna Powiatu Stanisława Kurowska przedstawiła sprawy bieżące z naszego powiatu 
i gminy. 
Radna Teresa Eggert stwierdziła, że nierozwiązanym problemem są pobocza drogi 
wojewódzkiej nr 214 we wsi Głuche. 
Radny Marek Derda złożył wniosek o naprawę zakrętu we wsi Wycinki. 
Radna Zdzisława Puchała zadała pytanie o termin remontu drogi we wsi Suchobrzeźnica – 
odpowiedzi udzielił Wójt Janusz Kaczyński – termin realizacji to II połowa października. 
Przewodniczący Wojciech Śliwi ński powiedział o planowanej zbiórce makulatury 
zaplanowaną przez ZSP w Osieku. 
 
Ad.15 Zakończenie obrad. 
 
Obrady sesji zakończone zostały o godz. 18:20. 
 
 
 
 
 Protokołowała: Przewodniczący Rady Gminy: 

 Joanna Chabowska Wojciech Śliwi ński 


